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Dorpsraad Neerijse 

 
 

Verslag: vergadering 21 september 2010 
 

Aandachtspunten voor de gemeente: 
 Optimalisatie van de interactie tussen de dorpsraad Neerijse en de gemeente  Huldenberg 

 Waardering voor voetweg 32 om de kinderen naar school  te  laten wandelen; volgens de Atlas 
der buurtwegen loopt voetweg 32 van de Donkerstraat naar de Jan Vranckxstraat ( zie punt 6). 

 Aandacht voor een fietsverbinding naar Leuven ( zie punt 6).  

Agenda: 
De derde AV van de Dorpsraad Neerijse heeft plaats gevonden op DINSDAG 21 september 2010 om 20.00u in 
de gemeentezaal 'Ten Wijngaerd' te Neerijse. 
 
Agenda: 
1/ Goedkeuring verslag vorige vergadering 
2/ Financiële toelichting 
3/ Neires Kermis 2011 
4/ Nieuwe data 2011 
5/ Verkeersraad – MAR 
6/ Trage wegen Neerijse  
7/ Varia  

Aanwezig: 
Dirk  Aerts  (Penningmeester),  Patrick  Platton  (voorzitter),  Guido  Wyseure  (secretaris),  Geert  Lissens,  Kris 
Saerens,  Annemie  Luyckx,  Lieva  Rosseel,  Peter  Singulé,  Peter  Hellemans,  Lieve  Claes,  Lut  Vanachter, Mark 
Arnalsteen.  

Verontschuldigd: 
Katy Van Londen, Jean‐Pierre De Groodt, Carina Vercammer, Marie‐Thérèse Claes, Koen Derom 
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De voorzitter opent de vergadering  

1/ Goedkeuring verslag 4 mei 2010 
Het verslag wordt goedgekeurd. De verslagen (goedgekeurde en voorlopige ) worden geplaatst op de blog met 
als web‐adres: http://www.bloggen.be/dorp_neerijse/   

2/ Financiële toelichting 
De  penningmeester  Dirk  licht  de  spaar‐  en  de  zichtrekening  toe.  De  detail  informatie  is  behandeld  op  de 
evaluatie‐ vergadering van het dorpsfeest. 

3/ Neires Kermis 2011 
Het verslag van de evaluatie‐vergadering van 18 juni 2010 werd toegelicht en samengevat. Het feest was zeer 
geslaagd. De evaluatie vergadering heeft een aantal ideeën om een nog beter feest te organizeren.  
De  tweede  zondag  van mei  is  ondertussen  bevestigd  als  de  klassieke Neires  kermis‐dag.  Er wordt  daarom 

voorlopig  geopteerd  voor  zondag  8  mei  wat  de  tweede  zondag  is.  Indien  dit  samenvalt  met  het 
communiefeest dan verschuiven we naar 15 mei.  
Het feest comité zal op tijd en stond in actie schieten voor de volgende editie. Het verslag van de evaluatie zal 
als startpunt dienst doen.  

4/ Volgende vergadering en nieuwe data 2011 
Laatste vergadering dit jaar is op: 
 14 december 2010  

 
Voor volgend jaar worden volgende 4 data gekozen. Deze keuze is voorlopig in functie van de beschikbaarheid 
van de zaal en andere activiteiten zoals bvb. van de ouderraad: 

o 1 maart 2011 
o 10 mei 2011 
o 6 september 2011 
o 13 december 2011 

5/ Verkeersraad & MAR 
 
Er  is nog geen datum bekend voor de eerste vergadering van de verkeersraad. Guido   als vertegenwoordiger 
van de dorpsraad Neerijse zal voorafgaand aan een Verkeersraad‐vergadering de leden van de dorpsraad op de 
hoogte brengen zodat er concrete en actuele punten voor Neerijse kunnen aangebracht worden.  
 
De  Milieu  AdviesRaad    (MAR)  van  de  gemeente  Huldenberg  nodigt  een  vertegenwoordiger  uit  van  elke 
dorpsraad. Voorkeur gaat uit naar een vrouw om het quorum van een derde vrouwen of mannen  te halen. 
Lieva Rosseel werd bereid gevonden om de vertegenwoordigster te worden in de MAR. 

6/ Trage wegen Neerijse 
 
Guido heeft in augustus 2010 op basis van de kaarten en een terreinverkenning een overzicht de trage wegen 
van  Neerijse  uitgewerkt.  Vooral  de  Atlas  der  buurtwegen  is  hierbij  belangrijk.  Deze  kaartbladen  werden 
opgesteld als uitvoering van een wet van 1841. De tracés werden aangebracht op Openstreetmap. 
Een  overzicht  in  tabel  vorm,  een  aantal  fotos,  enkele  voorbeelden  van  trage  wegen  en  de  link  naar 
openstreetmap zijn raadpleegbaar op de blog van de dorpsraad Neerijse. 
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Alhoewel er trage wegen verdwenen zijn of hun doorgangsfunctie verloren hebben is nog altijd een belangrijk 
patrimonium en functie voor de trage wegen in Neerijse. 
Tijdens de discussie werd belang gehecht aan de trage wegen die naar school leiden. Zo verbindt voetweg 32 
de parking op de Donkerstraat met school en de Grote Puystraat. Het oorspronkelijke  tracé verbindt ook de 
Kleine Puystraat en de  Jan Vranckxstraat. Dit heeft een belangrijk potentieel als een veilige voetweg naar de 
school.  
Een ander discussie punt is de bereikbaarheid van Leuven per fiets.  Een belangrijk knelpunt is aanwezig op de 
grens Neerijse‐ Korbeek Dijle  ter hoogte van de Kleine Broekstraat. Zou een  tracé  langs de  leigracht op het 
terrein  van  de  waterleiding  geen  goede  verbinding  kunnen  zijn  tussen  de  Kleine  Broekstraat  en  de 
Stationstraat? Uiteraard ligt dit op de fusie‐gemeente Bertem maar het heeft repercussies voor Neerijse.  
 

7/ Varia 
 

 Peter en Guido  lichten de vergadering  in over de  laatste evoluties. Er  is een advies door de gewestelijke 
milieuvergunnings‐commissie,  dat  een  voorlopige  vergunning  voorstelt  om  ondertussen  het 
mobiliteitsprobleem op te lossen.  Minister Schauvlieghe heeft echter nog niet beslist over het Kerkeveld. 
Het is niet duidelijk waarom.  

 De actiegroep rond de N253 is eigenaar van de domeinnaam www.neerijse.com. Men is bereid deze naam 
te laten gebruiken door de dorpsraad op voorwaarde dat wanneer er nieuws is rond de N253 men op die 
site terug informatie kan plaatsen. De dorpsraad gaat hiermee akkoord want de N253 is een zeer belangrijk 
dossier voor Neerijse. Dit wordt verder onderzocht. 

 De  vergadering  hoopt  dat  de  contacten  tussen  de  gemeente  en  de dorpsraad  geoptimaliseerd  kunnen 
worden. 

 Er zijn contacten gelegd tussen de dorpsraden om onderling te overleggen.  
 
 
Vergadering wordt gesloten om 21h45 
 
Verslag    Secretaris             Voorzitter 
    Guido Wyseure           Patrick Platton  
 
 
Verslag goedgekeurd door AV op 4 December 2010. 


